
REFERAT FRÅ SU/SMU-MØTE

VED VIKESÅ SKULE

10.april Klokka 19:30

Til stades: Siv Reidun Vaule, Hild Elin Eikevik, Guro Versland, Marlen V. Allen,
Sanne Tengesdal, Maja Thorsen, Else Marie Apeland, Monika Vassbø og Svanhild
Gjedrem.

SMU/SU

01 Godkjenning av denne innkallinga og referat frå førre møte
● Godkjent

02 ● Informasjon frå FAU v/FAU leiar

o Årsmøte 30.04.24

− Trond Svanøe (nettvett) på Bjerkreim skule.

o Kva har FAU arbeidd med i år

− trivselsskapande tiltak (lunsj før jul og utdeling av is )

− Prøve å arrangera “klubb” for barnetrinnselevane

− innkomne saker i løpet av året. Sjå referat på nettsida.

03 Informasjon frå rektor:
● Informasjon av skoleleiinga om plassen til skolemiljøutvalet i skolen sin plan og

budsjett for neste skoleår.

○ fortsette å bli enige om budsjett ved gode tiltak og idear.

○ ny opplæringslov opnar for andre måtar å organisera foreldre og

elevsamarbeid enn dagens ordning. SU/SMU på Vikeså ønsker å fortsetta

dagens ordning.

● informasjon om kollektive ferdigheter som system

○ dabber litt av etter kvart

○ system det går an å forhalda seg til

● Informasjon om stillingar til neste skuleår

○ tilsettingar

■ godt fornøgde med prosess, alle tilsettingar er avklart. Hadde mange

gode søkarar.

○ kontaktlærarar

■ blir sendt ut på foreldreinfo for april.



04 ● Vurdering av arbeidet i utvalet

− Blir utvalet informert om saker knytt til skolemiljøet?

● ja

− Blir utvalet informert om elevundersøkinga og eventuelle andre

brukarundersøkingar?

● Ja

− Blir utvalet involvert ved evaluering av planar og program som blir

brukte for å skape eit godt skolemiljø?

● ja

− Blir utvalet høyrt av skolen?

● kunne vore fleire elevråd i år

● får tatt opp saker og teke med seg saker tilbake til elevrådet.

05 Kva meiner representantane kan gi eit betre skolemiljø på skulen?

● innspel frå elevrådet

○ kunne hatt meir regelmessige elevråd

○ føler skulemiljøet er bra

● innspel frå foreldrerådet

○ ingen innspel

○ ta med vidare at ein ønsker å arrangera sosial kveld for barnetrinnet til neste

skuleår.

● innspel frå kommune

○ ingen saker, skal etterspør vedtak frå levekår ang. matservering til hausten.

● innspel frå tilsette

○ ingen innspel

06 Eventuelt

● ingen inkomne saker

SU/SMU utan elevrepresentantar

01 Informasjon frå rektor:
● Informasjon om skulemiljøsaker

02 Medlemmar til neste år
● nye medlem frå skule og kommune?

○ kan ta det opp i personalet og høyre, men kan godt fortsette.

Mvh
Marlen V. Allen Svanhild Gjedrem
Leiar SU/SMU rektor


